
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 372 

 

На 15 юни 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

местен референдум в село Челопеч на 18 юни 2023 г. 

  Докладва: Цветанка Георгиева 

2. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Емил Войнов, 

   Димитър Димитров, Гергана Стоянова, Силвия

   Стойчева, Йорданка Ганчева, Елка Стоянова,  

   Любомир Георгиев, Цветозар Томов, Красимир 

   Ципов, Севинч Солакова, Камелия Нейкова 

3. Проект на решение относно промяна в състава на ОИК – 

Куклен. 

  Докладва: Гергана Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Емил Войнов, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Георги Баханов, Гергана Стоянова, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева и Цветанка Георгиева. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и ръководено от госпожа 

Камелия Нейкова – председател на Централната избирателна 

комисия. 
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* * * 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги! 

Дванадесет членове сме в залата – имаме кворум за откриване 

и провеждане на заседание. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Проект на решение относно регистрация на наблюдатели в 

местен референдум на 18 юни 2023 г. в село Челопеч с докладчик 

госпожа Георгиева. 

2. Доклади по административни преписки с докладчици: 

госпожа Матева, господин Войнов, господин Димитров, госпожа 

Гергана Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа Ганчева, госпожа 

Елка Стоянова, господин Георгиев, господин Ципов и аз. 

Имате ли предложения по дневния ред? 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Моля да ме включите в точка втора: 

Доклади по административни преписки, ако обичате. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Други колеги? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

 

Госпожо Георгиева, заповядайте по точка първа: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО РЕГИСРАЦИЯ НА 

НАБЛЮДАТЕЛИ В МЕСТЕН РЕФЕРЕНДУМ В СЕЛО ЧЕЛОПЕЧ 

НА 18 ЮНИ 2023 Г. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, постъпило е 

заявление с вх. № МР-18-1/14.06.2023 г. от сдружение „Институт за 

социална интеграция“, представлявано от К. К.     чрез С.                  
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Б.            за регистрация за участие с наблюдатели в местен 

референдум в село Челопеч на 18 юни 2023 г. 

Към заявлението са приложени декларации по образец, два 

броя списък с имената и ЕГН на изрично упълномощените от 

сдружението лица, които да бъдат регистрирани като наблюдатели в 

местния референдум, представен е и списък на хартиен и на 

технически носител в ексел формат, пълномощно от 

представляващото лице К. К. в полза на С. Б.    . 

От удостоверение от Агенцията по вписванията – Търговски 

регистър, и регистър на юридическите лица с нестопанска цел е 

видно, че сдружението е регистрирано като българска 

неправителствена организация и е определено за извършване на 

дейност в обществена полза. 

Като взе предвид, че са представени всички изискуеми 

документи, както и резултатите от извършена проверка на лицата, 

упълномощени да бъдат регистрирани като наблюдатели, на база 

правните основания предлагам на Централната избирателна комисия 

да 

„РЕШИ: 

Регистрира „Институт за социална интеграция“ за участие с 

наблюдатели в местен референдум в с. Челопеч, Софийска област, 

на 18 юни 2023 г. като българска неправителствена организация. 

Регистрира като наблюдатели двама упълномощени 

представители на Института по приложен списък. 

Регистрираните наблюдатели да се впишат в публичния 

регистър и да им бъдат издадени удостоверения“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания по проекта на решение. 

Има ли предложения по проекта на решение? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1933-МР/15.06.2023 г. 

 

Преминаваме към точка втора: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Благодаря. Уважаеми колеги, искам да ви 

информирам, че в изпълнение на протоколно решение на ЦИК от 

13 юни 2023 г. двамата IT експерти към ЦИК и експертите от ДАНС 

извършиха извличане на лог-файловете от 7 броя СУЕМГ, 

използвани на изборите на 2 октомври 2022 г. За извършените 

действия е съставен протокол с вх. № НС-23-352/13.06.2023 г. Към 

протокола е приложена флашпамет, съдържаща лог-файловете от 

седемте машини.  

Предстои експертите към Централната избирателна комисия 

да изследват лог-файловете, след което ще изготвят доклад, но тъй 

като, освен доклада на нашите експерти, е добре да имаме и 

становището на ДАНС за седемте машини, предлагам да изпратим 

писмо до ДАНС, с което да им изпратим протокола и флашпаметта с 

лог-файловете и да ги помолим за тяхното становище. 

Предлагам също да вземем протоколно решение 

флашпаметта с лог-файловете да се копира от нашите експерти, за да 

остане един екземпляр за Централната избирателна комисия и един 

да бъде предаден на ДАНС и с протоколно решение екземплярът за 

Централната избирателна комисия да бъде съхранен в касата. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по предложението? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 
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Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпила е докладна 

записка от директора на дирекция „Администрация“ с вх. № ЦИК-

09-187/14.06.2023 г. относно освобождаване на банкова гаранция по 

Договор № 4. 

Ще припомня, че по Договор № 4 Изпълнителят е 

предоставил банкова гаранция, като същата е удължена със срок на 

валидност до 12 юни 2023 г.  

С протоколни решения Централната избирателна комисия е 

приела работата по договора с изключение на 131 броя СУЕМГ, с 

които не е произведено машинно гласуване и е извършено плащане 

със съответната санкция. Съгласно т. 6.6. от Договора Възложителят 

освобождава гаранцията за изпълнение след приемане от 

Възложителя изпълнението на договора. 

Предвид изложеното предлагам да вземем решение за 

връщане на банковата гаранция ведно с промяната за удължаване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания, предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

„ЕнЕрДжи Сорс“ с вх. № НС-23-354 в отговор на нашите указания, с 

което от „ЕнЕрДжи Сорс“ ни уведомяват, че акумулаторните 

батерии ще преминат опреснителен заряд през месец август и 

септември, така че да бъдат в оптимално състояние през месец 

октомври. Освен това ни предоставят оферта за изкупуване на 

2118 броя негодни за употреба акумулаторни батерии. Докладвам 
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писмото за запознаване като ще възложа на счетоводството да 

предложат процедура за снемане от отчет на тези 2118 броя батерии. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Колеги, докладвам ви три писма от 

инспектора, който извършва финансова проверка в Централната 

избирателна комисия. Те се намират във вътрешната мрежа в папка с 

моите инициали, подпапка „АДФИ – писма АДФИ“, като са три 

подпапки, тъй като писмата са три и съответно са изпратени три 

отговора. 

Първото е с вх. № ЦИК-04-34-1/13.06.2023 г. В папката с този 

входящ номер би трябвало да са публикувани и изходящото писмо 

на Централната избирателна комисия заедно с приложенията към 

него. Вчера информацията беше подписана и предоставена на ръка 

на инспектора, тъй като в писмата, с които я изисква, той посочва 

срок, в който да бъде изпълнено това негово искане за представяне 

на съответните документи, описани в писмата. 

В момента ви моля за последващо одобрение за 

предоставената информация съгласно писмо с изх. № ЦИК-04-35-

2/14.06.2023 г. С цел оперативност ще докладвам и другите две 

писма с едно общо гласуване да ги одобрим – вх. № ЦИК-04-34-

2/13.06.2023 г. Информацията, която е поискана с това писмо, е 

предоставена с писмо  изх. № ЦИК-04-35-3. 

И на трите писма е посочено, че срокът за предоставяне е до 

15,30 ч. на 14 юни, така че вчера информацията е предоставена. 

Третото писмо е с вх. № ЦИК-04-34-3. Към него с писмо с 

изх. № ЦИК-04-35-4/14.06.2023 г. е предоставена информация – 

справките, които са поискани по образец.  

Моля за последващо одобрение за предоставянето на 

информацията, както я докладвах, с трите изходящи писма. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 
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Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви писмо от председателя на 

Обществения съвет с вх. № ЦИК-12-29/14.06.2023 г., с което ни 

уведомяват за свикване на редовно заседание на Обществения съвет 

на 15 юни от 18,00 ч. с дневен ред: Обсъждане на актуалната 

обстановка и дискусия по времето за публикуване на анализа. Втора 

точка: Разни. С молба за осигуряване на стенограф. Докладвам го за 

сведение. 

Колеги, ще ви докладвам преписка с вх. № МИ-11-

12/14.06.2023 г. с предложение за попълване състава на ОИК – 

Златоград. Тъй като не са представени всички необходими 

документи и най-вече декларация от лицето, което се предлага да 

бъде назначено за член на ОИК – Златоград, още вчера, когато ми 

беше предоставена преписката, по телефона дадох указание на 

лицето, подписало предложението, да бъде представена декларация 

по образец съгласно Решение № 600-МИ/2019 г., както и да бъде 

актуализирано пълномощното на лицето. 

Днес бях информирана, че ще бъдат изпратени днес или утре 

тези документи, така че ако това се случи в рамките на заседанието, 

ще ви предложа и проект на решение. За момента го докладвам за 

сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Димитров. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка от днес има писмо, с което искаме от 

„Информационно обслужване“ АД да подготвят един частичен файл, 

отнасящ се до секциите, в които е имало паралелно използване на 

бюлетина от машинно гласуване и хартиени бюлетини. Описал съм 
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какво очакваме. Това няма смисъла на изработване на резултати, по-

скоро има ориентировъчен характер, за да видим каква е нагласата 

да се ползват машини и хартия, където е възможно да се направи 

избор. Общо знаем, че от пет гласували, трима са използвали 

машини и двама хартиена бюлетина, но това е общо за страната и в 

това разпределение влизат всички секции, в които се е гласувало с 

хартия по принцип. 

Идеята на това, което молим „Информационно обслужване“ 

АД да направи, е да създадат файл, в който е извадено гласуването в 

чужбина, гласуването в секции с хартия, мобилните секции и така 

нататък. Помолихме ги да направят същото и след изборите през 

месец ноември и излязоха някои интересни зависимости. 

Моля да погледнете писмото. Нямаме срок, когато мога ще го 

направя. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Матева. 

РОСИЦА МАТЕВА: Исках да попитам каква е причината да 

предлагате да се изключат секциите с резултатите от гласуването 

извън страната, при положение че в почти повече от една трета от 

тях имаше гласуване и с машини, и с бюлетини. (Реплика) 

Колега Димитров, доколкото разбирам, Вие искате да се 

подготви файл с резултатите от гласуването само в секции, в които 

избирателят е имал възможност да избира между хартиена бюлетина 

или гласуване с машина. Всъщност изключвате гласуването извън 

страната и подвижните секционни избирателни комисии. (Реплика.) 

Няма смесени, но се изключва от този файл гласуването извън 

страната, където имаше на тези избори, по мои спомени, 250 секции 

с избор, а се оставят в този файл секциите в специализирани 

заведения, болници, места за задържане, в които няма избор. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Колеги, предлагам да обсъдим 

текста на писмото на работна група, след което евентуално да го 

изпратим. Това е предложението ми. 
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В проектен номер 7118 – уърдовския файл, има една много 

обща формулировка, с която очакваме от „Информационно 

обслужване“ АД като организация, която ще реализира използването 

на криптообмена, да ни предложи нещо като план, в който да 

разположим дейностите в следващите месеци. 

Преди 2019 г. сме имали нещо, което се е наричало „оферта 

за организиране на дейностите по тестване“ и реално провеждане на 

криптообмена по чл. 13 от Директивата на ЕС-93/109. Очакваме 

нещо такова да направят, тъй като, като основен технически 

изпълнител, те трябва да разположат дейностите в някакво време и 

това е смисълът на това писмо. Иначе, всички документи, които са 

вътре, са им предоставени с предходно писмо, въз основа на което те 

са регистрирали контактната точка, но след това не могат да 

продължат по изпълнение на техническото задание. Всъщност това 

не е техническо задание, а са указания как да се тества – първи, 

втори, трети тест – криптотулът, който е изработен от Европейската 

комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

предложения по текста, като аз предлагам изречение второ да 

отпадне, ако не възразявате. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Не възразявам, разбира се. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

предложения по текста? Да добавим предложението да ни бъде 

представено в кратък срок, за да може да се работи в тази посока. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Гергана Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам ви докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-186/13.06.2023 г. относно плащане на 
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постъпила в ЦИК сметка по застрахователна полица, отнасяща се за 

първото плащане на първата вноска по застрахователната полица с 

„ОЗК – Застраховане“, която полица ви докладвах на предходното 

заседание, проведено на 13 юни 2023 г., което беше представено от 

застрахователя за подписване от страна на Централната избирателна 

комисия, заедно със сметка за заплащане на първата от четирите 

вноски по сключения по обществената поръчка договор за 

застраховане. Настоящата докладна записка, която ви докладвам, е 

комплектувана с всички необходими документи за извършване на 

плащането, но тъй като е била входирана в деловодството след 

приключване на нашето заседание на 13 юни, а срокът за 

извършване на плащането по първата вноска по застрахователната 

сума е 14 юни, плащането е извършено.  

Налице са всички необходими документи по така 

представената записка, единствено ще изискам от положилите 

подписите по записката да добавят датата, на която са извършени 

съгласуванията.  

Докладвам ви го за последващо одобрение на предложеното в 

докладната записка извършено плащане на първа вноска по 

застрахователна полица по Договор № 13 от 2 юни 2023 г., сключен 

с „ОЗК – Застраховане“, за застраховка на 12 837 комплекта 

СУЕМГ. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Гергана Стоянова, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

Следващ докладчик – госпожа Стойчева. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка със запитването, 

което бяхме получили от господин И. Г.       , за това дали е 
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възможно да бъде извършена проверка за наличието на ЕГН на 

подписал се в подписка за свикване на референдум, организиран от 

ПП „Възраждане“ и отговорът, който ние изпратихме до господин  

Г.              , той ни е върнал ново запитване, с което благодари и моли 

да препратим неговото запитване до Народното събрание. 

Предлагам да изпратим това запитване до Народното 

събрание. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по предложението на госпожа Стойчева? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир 

Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 1 (Севинч 

Солакова). 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: С вх. № НС-06-319/14.06.2023 г. е 

получена преписка от кмета на община Рила в изпълнение на 

Решение № 1922-НС на ЦИК за унищожаване на неизползваните и 

оставени в общинската администрация бюлетини като резерв и 

формуляри на изборни книжа и материали от изборите, произведени 

на 2 април 2023 г. За сведение на Комисията докладвам преписката. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Ганчева. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Колеги, докладвам ви писмо с вх. № 

НС-09-20-1/14.06.2023 г. Писмото е до ЦИК с копие до ОИК – 

Долни Дъбник, и е във връзка с нуждите на присъдна изпълнителна 

преписка със съответния номер по описа на Районна прокуратура – 

Плевен, с което ни молят да ги уведомим изпълнено ли е 

наказанието, наложено на посоченото лице със съответното ЕГН по 

съответното НОХД, с което му е определено наказание по чл. 37, 

ал. 1, т. 6 от Наказателния кодекс. 

Изготвен е проект на отговор с приложена справка от звено 

„Регистри“. 
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В преписката, която ми е предоставена, се съдържа и 

предходно писмо на прокуратурата от 4 април, която е разпределена 

на администрацията. Видно е, че е възложено за проверка и отговор, 

но нямам данни какво се е случило с това писмо, така че ви 

предлагам сегашния проект на отговор, който е с приложената 

справка. 

Колеги, за коректност отбелязвам, че писмото, което сега ще 

възложа на администрацията, всъщност е първоначалното от 4 април 

2017 г. 

Моля да гласуваме писмото-отговор. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЙОРДАНКА ГАНЧЕВА: Продължавам с аналогичен доклад 

по писмо с вх. № НС-09-29-1/14.06.2023 г., като отново ни е 

поискано във връзка с нуждите на присъдна изпълнителна преписка 

да ги уведомим за лице, което ни е изпратено на основание чл. 416, 

ал. 2 от НПК. Изпратено ни е Определение по НОХД от 2017 г. по 

описа на Районен съд – Плевен, влязло в законна сила на 11 април 

2017 г., по силата на което на посоченото лице със съответното ЕГН 

е наложено наказание по чл. 37, ал. 1, т. 6 от НК, предвид което е 

изготвен проект на писмо с отговор и приложена справка от звено 

„Регистри“. 

Моля с протоколно решение да одобрим изпращането на това 

писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, да гласуваме. 
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Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия 

Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Севинч Солакова, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Елка Стоянова. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, в моя папка от днешна дата има 

две преписки, които към този момент докладвам за запознаване, 

защото по тях се събира информация, за да се подготвят отговори. 

Едното е по отношение на питане от ОД на МВР – Варна, по 

образувана при тях преписка с номер 5837/2023 г. по описа на 

Районна прокуратура – Варна. Изискана е информация, която, след 

като бъде обобщена и подготвен отговор, ще представя на 

Комисията за гласуване и изпращане на отговор. Към този момент 

докладвам за запознаване – вх. № НС-04-02-255. 

Следващото запитване е по отношение на писмо от Софийска 

градска прокуратура, Следствен отдел. Отново се отправя питане по 

отношение на едно лице, което е било избирател в секция. Изискват 

се оригинали на страници. Ще предоставим заверени копия и ще 

уточним, че за целите на производството оригиналите биха могли да 

бъдат ползвани в Централната избирателна комисия. Отново 

уточнявам, че ще подготвя проект на писмо, след като бъде 

установено къде се намират съответните документи, за да мога да 

комплектувам преписката. Нямам други доклади. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев 

е следващият докладчик. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам преписка с вх. № НС-06-

316/13.06.2023 г. – писмо от кмета на община Белица, във връзка с 

унищожаване на останали в общинската администрация формуляри 

и други книжа.  

Следващата преписка е с вх. № НС-06-317/13.06.2023 г. 

Кметът на община Аксаково ни изпраща копия на заповед и 

протокол за отваряне на помещение, преглед на помещението, 

поставяне на материали в помещението и съответното му затваряне 
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и последващо запечатване във връзка с действия по съответното 

решение на Централната избирателна комисия. 

Също така докладвам писмо с вх. № НС-06-318/14.06.2023 г., 

което е от кмета на община Долни Чифлик, също с изпратени 

заверени копия от заповедта на кмета и протокол за отваряне на 

помещение, поставяне на материали в помещението и последващото 

му затваряне и запечатване в съответствие със съответните решения 

на Централната избирателна комисия. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– госпожа Солакова. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. 

№ МИ-26-3/15.06.2023 г. Писмото е от Печатницата на БНБ и е във 

връзка с наше писмо с изх. № МИ-26-1/27.04.2023 г. За улеснение 

нашето изходящо писмо с приложенията, в които се определят 

параметрите на специализираната хартия за машинното гласуване, 

цялата папка е публикувана във вътрешната мрежа под този номер, 

като наименование на папка. 

Докладвам го за сведение, доколкото става въпрос за 

изразяване на становище по отношение на диаметъра на шпулата, 

като са посочили единствено възможно решение към настоящия 

момент използване на машината на друга специализирана 

печатница, която работи с диаметър на шпулата от 1 инч, както беше 

на последните избори – за обсъждане на работна група. 

Във връзка с предходно писмо на Печатницата на БНБ с вх. 

№ МИ-26-2/06.06.2023 г. – писмото е публикувано във вътрешната 

мрежа на 9 юни, докладвано е и за запознаване от председателя на 

ЦИК. 

В тази връзка с оглед приемане на решение за одобряване 

вида на дизайна на гърба на ролката на специализирана хартия 

предлагам да изпратим писмо до Печатницата на БНБ с искане да ни 

предоставят мостри от двата вида хартия, предвидена за ползване, 

като специализирана, при машинното гласуване. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с писмото на ГД 

ГРАО с вх. № НС-04-03-44/29.05.2023 г. – писмото е докладвано за 

запознаване и публикувано във вътрешната мрежа в днешна папка. 

Това са резултатите от извършената проверка за гласуване повече от 

един път и за гласуване в нарушение в изборите за народни 

представители на 2 април 2023 г. 

Започвам с папката на гласувалите, за които има данни за 

гласуване повече от един път. За тях са подготвени писма във 

вътрешната мрежа до съответните районни прокуратури, но преди 

това ще ви помоля с оглед на това, че има 16 лица, за които има 

данни за гласуване извън страната, да изпратим писмо до 

„Информационно обслужване“ АД като посочим имената на лицата 

и техните ЕГН да поискаме информация дали са подавали заявление 

за гласуване извън страната. В отговора да уточнят начина, по който 

е подадено съответното заявление и ако имат данни, да се посочи 

секцията, в чийто избирателен списък съответното лице е вписано. 

Проектът на писмо е във вътрешната мрежа. Става дума за 16 лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по проекта на писмо? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 15 членове на ЦИК: за – 15 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 
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Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Във вътрешната мрежа има изготвени 

писма до районни прокуратури за лицата, въз основа на извършената 

проверка от ГД ГРАО, като прилагаме заверено копие от писмото на 

ГД ГРАО, прилагаме получените при нас приложения от ГД ГРАО, 

заверени от ТЗ ГРАО с тази заверка, ако има приложени декларации 

от лицата в случаите, в които са заверени от ТЗ ГРАО в този вид. 

Имаме случаи, в които декларациите са само копие. Изпращаме ги 

така, както са получени при нас. 

В интерес на истината в този списък на подготвените писма 

има случаи, в които при извършване на проверката, на съответната 

страница от избирателния списък длъжностното лице от ТЗ ГРАО е 

записвало в някои случаи пълния номер на секцията, каквото беше 

желанието на Централната избирателна комисия. 

Обръщам внимание, че посочваме и номера на решението, с 

което изменихме първоначалното с оглед на съдебното производство 

и отменената т. 8 от нашето първоначално Решение № 1866-

НС/31.03.2023 г. Други промени няма. Аналогични са на 

предходните, с които сезирахме компетентните районни 

прокуратури за случаите в предходни избори. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Ципов. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Колеги, докладвам ви вх. № НС-04-02-

246/05.06.2023 г. – писмо от ОД на МВР – Пловдив, РУ – 

Асеновград, с което писмо искат да предоставим данни за членовете 
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на секционна избирателна комисия под съответния номер, находяща 

се в Република Турция.  

В моя папка от днес ще видите проект на писмо с проектен 

номер 7129 до началника на Районно управление – Асеновград, към 

ОД на МВР – Пловдив. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № 09-151/01.06.2023 г. 

– писмо от Следствия отдел при Софийска градска прокуратура, с 

което ни поставят няколко въпроса, свързани със списъците на 

упълномощени представители на партии и коалиции и инициативни 

комитети – с какви документи се легитимират пред секционните 

комисии упълномощените представители; какви са изискуемите 

реквизити; фигурира ли името на посочено лице със съответното 

ЕГН като представител на патриотична коалиция ВОЛЯ и НФСБ, 

като упълномощен представител в избирателни секции в Република 

Турция, и още няколко подобни въпроса. 

В моя папка от днес ще видите проект на писмо до Следствен 

отдел при Софийска градска прокуратура с проектен номер 7125. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания по този проект? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 
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КРАСИМИР ЦИПОВ: Докладвам вх. № ПВР/НС-9-

77/22.05.2023 г. – писмо отново от Следствения отдел при Софийска 

градска прокуратура, с което искат да им предоставим информация 

за лицето Д. С.           с адресна регистрация в град Алтрьотинг, ФРГ 

– дали е упражнил правото си на глас в изборите за президент и 

вицепрезидент на 14 ноември и на 21 ноември 2021 г., както и за 

Народно събрание на 4 април 2023 г. 

В папката на колегата Гергана Стоянова е писмото с проектен 

номер 7128, с което им предоставяме информация за въпросното 

лице. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания 

по писмо с проектен номер 7128 в папката на колегата Стоянова. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – господин Томов. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, докладвам писмо с 

вх. № НС-09-19-1/14.06.2023 г. – това е нашият номер на писмото, от 

заместник-районен прокурор М.        при Районна прокуратура – 

Плевен. С него се иска информация дали за посочено лице, живеещо 

в община Долни Дъбник, Плевенско, е изтекло наложеното 

наказание по чл. 37, ал. 1, т. 6 от Наказателния кодекс лишаване от 

право да заема изборни държавни и обществени длъжности за срок 

от три години. 

Извършена е проверка във връзка с това искане и е подготвен 

отговор до госпожа М.    , който е качен във вътрешната мрежа в 

папка с мои инициали от днешна дата, с проектен номер 7122, с 

който уведомяваме Районна прокуратура – Плевен, че наказанието 

за това лице е изтекло в предвидения срок. 
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Докладвам с молба да гласуваме този отговор до Районна 

прокуратура – Плевен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 11 членове на ЦИК: за – 11 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – 

няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Докладвам за сведение писмо с вх. № 

НС-07-29/12.06.2023 г. Писмото е от Столична община, Район 

„Изгрев“. Към писмото са приложени документите в изпълнение на 

заповед на кмета на Район „Изгрев“ за предаване и унищожаване на 

неизползвани бюлетини от изборите на 2 април 2023 г., като е 

публикувана справка за номерата на бюлетините и тяхното 

количество. Справката е изпратена до нас, както и копие от 

заповедта на кмета – за сведение. 

Също за сведение докладвам писмо от община Кочериново с 

вх. № НС-06-323/15.06.2023 г., към което са приложени документите 

в съответствие с наши решения във връзка с отваряне на запечатани 

помещения и съхраняване на материали в тях.  

Същата документация сме получили и от кмета на община 

Главиница – отново с приложени всички документи: заповед на 

кмета за достъп и отваряне на запечатано помещение, протокол, 

подписан от длъжностните лица, присъствали при отварянето му – 

за сведение докладвам и това писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Следващ докладчик 

– господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, моля да погледнете във вътрешната мрежа 

в моя папка вх. № НС-09-39-1/14.06.2023 г. От Районна прокуратура 

– Плевен, е получено писмо от заместник-районен прокурор 



20 

Маркова, която ни информира, че на 11 май 2021 г. ни е изпратено 

Определение по НОХД № 869/2021 г. по описа на Районен съд  – 

Плевен, влязло в законна сила на 29 април 2021 г., по силата на 

което на посочено лице със съответното ЕГН и адрес е наложено 

наказание по чл. 30, ал. 1, т. 6 от Наказателния кодекс лишаване от 

право да заема изборна длъжност за срок от три години. Във връзка с 

нуждите на присъдно изпълнителна преписка ни моли да уведомим 

изпълнено ли е наказанието и ако е изпълнено, с какво начало. 

Подготвено е писмо в папката с мои инициали, с което ги 

уведомяваме, че на 12 май 2021 г. е започнало изпълнението на 

наказанието, наложено на лицето. С оглед размера на наложеното 

наказание и началната дата на изтърпяване на същото, наказанието 

приключва на 29 април 2024 г. В моя папка е качен и регистър на 

лишените от право да заемат държавна и обществена длъжност, 

свързана с упражняване на избирателните права на гражданите, 

както и справка от „Информационно обслужване“ АД това лице 

какви длъжности е заемало преди налагане на наказанието му. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият вх. № МИ-09-60-

1/14.06.2023 г. – отново от Районна прокуратура – Плевен, от същия 

заместник-районен прокурор сме получили писмо, с което ни 

информира, че на 12 ноември 2015 г. е изпратено Определение по 

НОХД от 28 юли 2015 г. от Областен районен съд – Плевен, влязло в 

сила на 9 ноември 2015 г., по силата на което на посочено лице със 

съответното ЕГН и адрес е наложено наказание по чл. 37, ал.1, т. 6 

от Наказателния кодекс лишаване от право да заема изборни 

държавни и обществени длъжности за срок от три години. Във 
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връзка с нуждите на присъдна изпълнителна преписка ни молят да 

ги уведомим изпълнено ли е наказанието и ако да, с какво начало и 

край. Молят за спешност. 

Подготвено е писмо, което може да видите във вътрешната 

мрежа, с което отговаряме, че по отношение на това лице 

наказанието лишаване от право да заема изборна държавна и 

обществена длъжност за срок от три години е влязло в законна сила 

на 9 ноември 2015 г. и е приключило на 9 ноември 2018 г. 

Моля да погледнете писмото и ако нямате някакви бележки 

или предложения за допълнение, да го подложите на гласуване. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия 

Стойчева); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Следващият  ми доклад е с вх. № 

ПВР/НС-9-87/09.06.2023 г. От Окръжен следствен отдел – Варна, ни 

информират, че при тях е на производство ДП 64/2023 г., образувано 

на 19 април 2023 г. за това, че на 14 ноември 2021 г. в град 

Дитценбах 1, ФРГ, като длъжностно лице от състава на СИК в 

избирателна секция № 66 посоченото лице е преправил резултата от 

изборите като погрешно е установен факт, че е упражнено 

избирателно право от името на посоченото лице в СИК № 66. По 

този начин е удостоверено, че е гласувало едно лице повече от 

реално гласувалите – престъпление по чл. 162, предложение 2 от НК. 

Информира ни, че за нуждите на разследването е необходимо да се 

изготви съдебно-графологична експертиза, от заключението на която 

да се установи кой от състава на секционна избирателна комисия 

№ 66 е свалил и вписал данните, ЕГН и номер на лична карта на 

посоченото лице в списъка за гласуване извън страната в изборите за 
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президент и вицепрезидент на републиката и народни представители 

на 14 ноември 2021 г.  

Заявяват искане за нуждите на разследването от Централната 

избирателна комисия да бъдат представени в оригинал посочени 

документи – страница от списъка за гласуване извън страната в 

изборите за президент и вицепрезидент и народни представители на 

14 ноември 2021 г. в секция № 66 Дитценбах 1, ФРГ, както и 

страница от списъка за гласуване извън страната в изборите за 

президент и вицепрезидент и народни представители на 14 ноември 

2021 г. от секция № 67 Дитценбах 2, ФРГ, в който под номер 185 е 

довписано посоченото лице. 

Искат и протокол на секционна избирателна комисия № 66 за 

броя на гласувалите и протокол от секционна избирателна комисия 

№ 67 в Германия за броя на гласувалите, както и всички документи, 

съдържащи ръкописен текст. 

Съобщават ни, че след изготвяне на съдебно-графическата 

експертиза, документите ще ни бъдат върнати. 

Подготвено е писмо, с което им изпращаме приложено 

документите, описани в искането, като изрично им посочваме, че не 

разполагаме с други лични данни на лицата, членове на секционните 

избирателни комисии, както и че исканите оригинали могат да 

получат на място в Централната избирателна комисия след 

предварителна заявка. Това е предложението ми за писмо. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Колеги, в тази точка ви моля в моя папка да погледнете 

проект на писмо с проектен номер 7123 до изпълнителния директор 



23 

на Изпълнителна агенция „Инфраструктура на електронното 

управление“ с копие до министъра на електронното управление 

относно темата, свързана с достъпа на Централната избирателна 

комисия до данните на Централната избирателна комисия, 

съхранявани в хранилището на държавния хибриден частен облак. 

Моля да се запознаете и ако имате предложения, да ги 

направите. 

Има ли предложения по текста? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 14 членове на ЦИК: за – 14 (Георги Баханов, 

Гергана Стоянова, Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил 

Войнов, Ерхан Чаушев, Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, 

Красимир Ципов, Любомир Георгиев, Росица Матева, Севинч 

Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева); против – няма. 

Докладвам ви с вх. № ЦИК-05-2-6/14.06.2023 г. протокол за 

резултатите от проведено обсъждане на факти и обстоятелства 

между одитния екип на Сметната палата и представители на 

Централната избирателна комисия. 

В моя папка е протоколът с констатациите от одита, който, 

мисля, че беше със срок до 15 юни, тоест до днешна дата. На тази 

среща между одитния екип и ръководството на ЦИК бяха обсъдени 

направените констатации, както и бяха представени доказателства за 

коригираните отчитания по тези констатации. Също така, както 

беше изискано с писмо с вх. № ЦИК-05-2-5/13.06.2023 г., с което ни 

информираха за срещата на 14 юни, че ще представят 

констатациите, и в това писмо се изискваше да представим 

доказателства, ако са направени корекции на тези отчитания – 

доказателствата са предоставени с писмо с изх. № ЦИК-05-3-

3/14.06.2023 г., тоест по време на срещата бяха връчени на 

ръководителя на одитния екип – госпожа З.     . 

В тази връзка ви моля за протоколно решение за последващо 

одобрение на представените на одитния екип доказателства. 

Моля, режим на гласуване. 
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Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Емил Войнов, Ерхан Чаушев, 

Йорданка Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева); против – няма. 

Докладвам ви и писмо с изх. № ЦИК-02-45/13.06.2023 г. по 

електронната поща – писмото е от главен експертен сътрудник към 

Комисията по електронно управление в Народното събрание. Към 

него е приложено писмо, подписано от госпожа Константинова, за 

председател на Комисията по електронно управление, с което молят 

за писмено становище по Законопроект, № 49-354-01-53, от 26 май 

2023 г., внесен от Костадин Костадинов и група народни 

представители. 

Колеги, към писмото не е приложен законопроектът, така че 

сега ви го докладвам за сведение. Както в предходни други случаи 

ще разпределя преписката, комплектувана със законопроекта, когато 

се снабдим с него, за обсъждане в работна група и за проект на 

становище, ако Централната избирателна комисия реши да 

предостави такова. 

Също така ви докладвам за запознаване вх. № ЦИК-00-207 – 

заявление от Е.Б.               , главен специалист-деловодител, в 

дирекция „Администрация“ на Централната избирателна комисия. 

Моля да се запознаете със заявлението. Разпределено е на 

директора на дирекция „Администрация“ за становище и 

предложение по заявлението. 

В тази точка има ли други доклади? 

Господин Войнов, заповядайте. 

ЕМИЛ ВОЙНОВ: Уважаеми колеги, постъпило е писмо от 

Министерството на електронното управление (МЕУ) с вх. № ЦИК-

04-38/15.06.2023 г. относно архивирането на флашпаметите и с него 

ни дават имената на хората от екипа и определения ръководител. 

Предлагат организацията за изпълнение на задачата да стартира 

днес, а фактическото изпълнение да започне на 19 юни 2023 г. Ние 
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имаме протоколно решение за пристъпване към действие по 

активиране на флашпаметите, така че докладвам писмото за 

сведение, като ще бъде направена необходимата организация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Заповядайте, 

госпожо Стоянова. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Моля да бъде въведена нова точка в 

дневния ред: Проект на решение относно промяна на ОИК – Куклен. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, предлагам 

да бъде точка трета: Проект на решение относно промяна в състава 

на ОИК – Куклен, с докладчик колегата Стоянова. 

Имате ли други предложения по дневния ред? 

Моля да гласуваме допълване на дневния ред. 

Гласували 12 членове на ЦИК: за – 12 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева); против – няма. 

 

Заповядайте, госпожо Стоянова, в трета точка: 

ПРОЕКТ НА РЕШЕНИЕ ОТНОСНО ПРОМЯНА В 

СЪСТАВА НА ОИК – КУКЛЕН. 

ГЕРГАНА СТОЯНОВА: Колеги, докладвам  ви проект на 

решение в моя папка относно промяна в състава на ОИК – Куклен, 

област Пловдив, във връзка с постъпило в Централната избирателна 

комисия предложение от Николай Узунов – упълномощен 

представител на коалиция „БСП за България“, за попълване състава 

на ОИК – Куклен.  

Предлага се на мястото на Василка Атанасова Попова, 

освободена с Решение № 1148-МИ от 19.05.2022 г. на ЦИК, за 

секретар на ОИК – Куклен, да бъде назначена Маргарита Великова 

Мъцина. 

Към предложението са приложени изискуемите по закона  

декларация по чл. 75, ал. 7, т. 1, чл. 80, ал. 1 и 3, чл. от Изборния 

кодекс, копие от дипломата за завършено висше образование на 
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новоназначавания секретар и пълномощно в полза на подалия 

предложението. 

Предвид тези обстоятелства предлагам на посочените 

основания от Изборния кодекс Централната избирателна комисия да 

„РЕШИ: 

Назначава за секретар на ОИК – Куклен, област Пловдив, 

Маргарита Великова Мъцина с посочено ЕГН. 

На назначения секретар на ОИК да се издаде удостоверение.“ 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 13 членове на ЦИК: за – 13 (Гергана Стоянова, 

Димитър Димитров, Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Йорданка 

Ганчева, Камелия Нейкова, Красимир Ципов, Любомир Георгиев, 

Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка 

Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Решението е № 1934-МИ/15.06.2023 г. 

Колеги, имате ли други доклади? Няма. 

Поради изчерпване на дневния ред закривам заседанието на 

Централната избирателна комисия и насрочвам следващото за 

20 юни 2023 г., вторник, от 10,30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 12,30 ч.) 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

    

    СЕКРЕТАР: 

       Севинч Солаков 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 


